
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 11. december 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 182
Ministeren har i sine svar af 10. december 2012 på alm. del - spørgsmål 134 -
137 redegjort for Skatteministeriets ressourceforbrug og forventede indtægter
på Projekt Money Transfer. Af oplysningerne kan udledes, at SKAT i 2011og
2012 har rejst i alt 916 sager, som forventes at give et skatteprovenu på 830
mio. kr. Men samtidig oplyser ministeren i sit svar på spørgsmål 137, at SKAT
ikke er i stand til at oplyse, hvor meget provenu projektet de facto giver i skat-
teprovenu pr. år. Ministeren bedes redegøre nærmere for, hvorfor SKAT ikke
kan oplyse det reelle skatteprovenu, herunder redegøre for, om de manglen-
de oplysninger skyldes, at SKAT blot registrerer de forhøjelser, de foretager,
uden at følge sagerne til dørs og også registrere de konkrete beløb, som sag-
erne konkret munder ud i.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Ole Birk Olesen (LA).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ole.Birk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Gitte Lillelund Bech
formand
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